
Besluitenlijst Gemeenteraad 
Datum 27 juni 2024 
Tijd 19:30 - 23:00 uur 
Locatie Raadzaal 
Voorzitter Wobine Buijs-Glaudemans 
Aanwezigen O. Akin, B. Atman, N. van Ballegooij, J.G.T.M. Boerboom, A. Calatz, R.B.W. van 

de Camp, F. Dappers, M.A.M.M. van der Doelen, F. Duijs, A.J.M. Geerts, M. van 
Hattem, J.H.A. Herms, N. Irsık, M.T.I.J. Janssen-van Amstel, H. van Kessel, M.J.J. 
van Kilsdonk, M. Kranendonk, J.J.V. van Kreij, J.A.G. van Leest, M.A.W.C. van 
Lier, A. van der Loop, J.A. Muller, J.H.T. van Orsouw, V.H. van Pelt, H. Poessé, A. 
Prinssen (afwezig vanaf agendapunt 35), N.H.F.  Pruimboom, M. van Rijswijk, S. 
Ruijs, L.  Tan, G.J. van Valkenburg, J. van der Vliet, S.N.W. van der Voort, S. 
Vos, L.J.A.M. Vossenberg, H.J.C. van der Wal en G.J. Zoll 

 
  
1 
 

Opening 
 

2 
 

Vragenhalfuur 
 

3 
 

Trekking stemcijfer 
Nr. 17, Marcel Kranendonk 
 

4 
 

Mededelingen 
 

5 
 

Spreekrecht voor het publiek 
 

6 
 

Vaststelling van de agenda 
 

7.a 
 

Lijst ingekomen stukken 
Doorverwijzen brieven  
 
SP 

- Brief over het jaarverslag van de IBN, briefnummer 7.I.05, agenderen voor 
de politieke avond Sociaal Bestuurlijk. De inkomsten vanuit de WSW (Wet 
Sociale Werkvoorziening) voor IBN lopen terug. De begeleiding van de 
instromende mensen vanuit de participatiewet kost in toenemende mate 
meer inzet en dus geld. De inkomsten vanuit de participatiewet voor 
begeleiding van mensen vanuit de participatiewet zijn sinds de invoering van 
deze wet structureel onvoldoende. Sinds het ingaan van de participatiewet 
werd dit tekort steeds gedekt door de 'ruime' inkomsten vanuit de WSW. 
Door de uitstroom van mensen vanuit de WSW wordt deze financiële ruimte 
steeds kleiner en op een gegeven moment is er geen ruimte meer. Hoe kijkt 
het college naar de toekomst? Kan IBN op lange termijn in de huidige vorm 
voortbestaan? Wat doet het partnerschap van IBN en gemeenten om 
IBN toekomstbestendig te houden? 

- Antwoord op de artikel 41 vragen van SP over aanleg zandwinplas in 
Herpen, middel erger dan de kwaal, briefnummer 7.II.14, agenderen voor de 
politieke avond Ruimte. De SP-fractie wil doorvragen op een paar 
antwoorden en is benieuwd of inmiddels aanvullende informatie beschikbaar 
is. 

 
D66 

- Brief over het Meerjarenplan van de Muzelinck, briefnummer 7.I.6, 
agenderen voor de Politieke avond Sociaal Bestuurlijk.  

- Antwoord op de artikel 41 vragen van PvdA, D66 en SP over Stand van 
zaken Noorderpark, briefnummer 7.II.7, agenderen voor de politieke avond 
Ruimte.   

 
PvdA 



- Brief  over verkiezing meest toegankelijke gemeente, briefnummer 7.I.07 
agenderen voor de politieke avond Sociaal Bestuurlijk. De fractie wil een 
statement maken over de ze brief. 
 

7.b  Wijziging plaatsvervangend voorzitters raad  
Besluit 
Aangenomen 
 

08 
 

Jaarverslag en jaarrekening 2023 
Besluit 
Aangenomen 
 

09 
 

Meerjarenprogramma Grondbedrijf (MPG) 2024-2027 
Besluit 
Aangenomen 
 

10 
 

Eerste financiële tussenrapportage 2024 
Besluit 
Aangenomen 
 

11 
 

Verlenging contractduur Baker Tilly 
Besluit 
Aangenomen 
 

12 
 

Bestemmingsplan 'Galerij / Heuvel Oss - 2024' 
Besluit 
Aangenomen 
 

13 
 

Bestemmingsplan Mr. van Coothstraat 14 Lith - 2024 
Besluit 
Aangenomen 
 

14 
 

Jaarrekening 2023 en Begroting 2025 ODBN 
Besluit 
Aangenomen 
 

15 
 

Wijziging Gemeenschappelijke regeling Omgevingdienst Brabant-Noord 
2024 
Besluit 
Aangenomen 
 

16 
 

Begroting 2025 Gemeenschappelijke Regeling Veiligheidsregio 
Besluit 
Aangenomen 
 

17 
 

Begroting RAV 2025 en jaarverslag/jaarrekening Regionale 
Ambulancevoorziening (RAV) Brabant Midden-West-Noord 
Besluit 
Aangenomen 
 

18 
 

Wijziging GR RAV BMWN 
Besluit 
Aangenomen 
 

19 
 

Concept begroting 2025 en concept jaarverslag 2023 Werkvoorzieningschap 
Noordoost-Brabant 
Besluit 



Aangenomen 
 

20 
 

Wijziging gemeenschappelijke regeling Werkvoorzieningschap Noordoost-
Brabant 
Besluit 
Aangenomen 
 

21 
 

Ontwerpbegroting 2025, jaarverslag en jaarrekening 2023 Brabants 
Historisch Informatiecentrum (BHIC) 
Besluit 
Aangenomen 
 

22 
 

Wijziging Gemeenschappelijke Regeling BSOB 2024 
Besluit 
Aangenomen, SP en FVD worden geacht tegen te hebben gestemd. 
 
Stemverklaring 
SP: De gemeenteraad heeft een aantal amendementen ingediend voor het wijzigen 
van deze gemeenschappelijke regeling en het bestuur van de BSOB moet inhoudelijk 
reageren op deze amendementen. Dat is inhoudelijk niet gedaan. Er is niet 
inhoudelijk gereageerd op de wens van de raad om de bevoegdheid voor evaluatie 
te krijgen. De gemeenteraad heeft ook gevraagd om te verduidelijken wie 
belanghebbenden zijn in participatietrajecten en ook hier is inhoudelijk niet op 
gereageerd. De SP stemt dus tegen het aanpassen van deze gemeenschappelijke 
regeling, omdat het BSOB bestuur niet motiveert waarom zij de inbreng van de Osse 
raad niet overneemt. De SP stemt dus tegen. 
FVD: sluit aan bij de visie van de SP 
 

23 
 

Zienswijze begroting 2025, de eerste begrotingswijziging 2024 en 
jaarrekening 2023 van de BSOB 
Besluit 
Aangenomen 
 

24 
 

Zienswijze eerste wijziging begroting 2024, de Conceptbegroting 2025 en 
de jaarstukken en jaarverslag 2023 GGD HvB 
Besluit 
Aangenomen, FVD wordt geacht tegen te hebben gestemd 
 
Stemverklaring: 
FVD: wij gaan niet akkoord met de inhoud. Ik had graag een alternatieve zienswijze 
ingediend, maar daar ben ik niet aan toegekomen. We vinden dat de nadruk te veel 
op de vaccinatiegraad ligt en we vinden andere onderwerpen ook erg belangrijk. 
 

25 
 

Zienswijze Ontwerpbegroting 2025-2028 en het Beleidsplan 2025-2028 
Heesch West 
Besluit 
Aangenomen 
 

26 
 

Zienswijze wijziging GR Heesch West 
Besluit 
Aangenomen 
 

27 
 

Benoeming functionaris voor gegevensbescherming (FG) 
Besluit 
Aangenomen 
 

28 
 

Begroting 2025 en realisatie 2023 RBL BNO 
Besluit 
Aangenomen 



 
29 
 

Jaarplan en Begroting 2025 RNOB 
Besluit 
Aangenomen, FVD wordt geacht tegen te hebben gestemd. 
 
Stemverklaring: 
FVD: wij gaan niet akkoord met de inhoud van het RNOB omdat de 
samenwerkingsagenda 2030 leidend is. En wij zien dat wij te weinig in te brengen 
hebben als raad. 
 

30 
 

Jaarstukken 2023 en Begroting 2025 Gemeenschappelijke Regeling 
Kleinschalig Collectief Vervoer (GR-KCV) 
Besluit 
Aangenomen 
 

31 
 

Locatieonderzoek sportpark VESTA'19 
Besluit 
Aangenomen, Raadslid J.H.A. Herms wordt geacht zich te hebben onthouden van  
stemming 
 
Stemverklaring:  
D66: bij het locatieonderzoek voor Sportpark VESTA’19 staat de vraag centraal: wat 
weegt zwaarder, emotie of verstand? Hoe doen we recht aan de belangen van beide 
verenigingen? Door het moeizaam proces en de daaruit voortvloeiende emoties is 
het de verenigingen niet gelukt om gezamenlijk een locatie te kiezen. D66 Oss 
betreurt dit, maar begrijpt de emoties en wil deze niet negeren, zoals ook aangeven 
in de commissievergadering van afgelopen donderdag. Toch moeten we duidelijkheid 
bieden aan de verenigingen. Verdere vertraging is om meerdere redenen niet 
wenselijk. Op basis van de beantwoording van de wethouder over mogelijk geluid- 
en lichthinder bij locatie de Bendelaar en de nadrukkelijke toezeggingen om te 
zorgen voor een veilige verkeersroute naar Onder d’n Plag, zijn wij als fractie van 
mening dat Onder d’n Plag de meest logische optie is. Een veilige verkeersroute is 
voor ons een absolute prioriteit. Voorzitter, voor ons was dit een lastig besluit. 
Daarom doen wij een oproep aan de wethouder om intensief samen te werken met 
alle betrokkenen, om het sportpark Onder d’n Plag verder te ontwikkelen. Zo kan 
het een waardevol aanwinst worden voor de regio en de thuisbasis worden waar de 
fusieclub VESTA’19 zich welkom voelt. Wij wensen hen een sportieve toekomst toe. 
PvdA: Partij van de Arbeid heeft moeite met het gelopen proces. Het verdient geen 
schoonheidsprijs en voor de inwoners van Ravestein is het ‘n hard gelag. 
Desondanks zal de Partij van de Arbeid voor het voorstel stemmen, omdat we 
vinden dat alles afwegende de voorgestelde keuze van het college de beste is. 
Verder onderzoek zoals in een adviescommissie is gesuggereerd, zal denken wij als 
Partij  van de Arbeid geen nieuwe inzichten opleveren. Bij deze spreken we wel de 
hoop uit dat de fusie van voetbalverenigingen Ravenstein en SDDL naar de nieuwe 
club in goede harmonie zal verlopen. 
GroenLinks: Onze fractie heeft in de commissie aangegeven dat we het in dit 
stadium te vroeg vinden om onderzoek te doen naar een geheel nieuwe locatie en 
hopen dat beide voetbalclubs op de locatie van Onder d’n Plag kunnen werken aan 
een vitale vereniging voor de toekomst. En bij de locatie uitbreiding van Onder d’n 
Plag verwachten we dat de veiligheid van de fietsroute is gewaarborgd. We zullen de 
ontwikkelingen met betrekking tot de binnen en buitensport blijven volgen in relatie 
tot de groei van het aantal inwoners in de hoofdkern Ravenstein.  
 

32 
 

Uitvoeringsprogramma Klimaatadaptatie 2024-2028 
Besluit 
Aangenomen 
 
(Voor: Beter Oss, CDA, VDG, VVD, PvdA, GroenLinks, D66, SP, DDO 
Tegen: FVD)  



 
32.a 
 

Motie Vernattingsbeleid is slecht voor uw kruipruimte en voor uw 
gezondheid 
Besluit 
Verworpen 
 
(Voor: FVD, DDO 
Tegen: Beter Oss, CDA, VDG, VVD, PvdA, GroenLinks, D66, SP)  
 

32.b Amendement Meten is Weten 
Besluit 
Unaniem aangenomen  
 

33 
 

Wijziging Gemeenschappelijke Regeling Kleinschalig Collectief Vervoer 
Brabant Noordoost (GR-KCV) 
Besluit 
Aangenomen 
 
(Voor: SP, Beter Oss, FVD, VDG, VVD, DDO, GroenLinks, CDA   
Tegen: D66, PvdA)  
  

33.a 
 

Amendement  Versterk invloed van de raad op GRen  Kleinschalig Collectief 
Vervoer - onderdeel Evaluatie 
Besluit 
Aangenomen 
 
(Voor: Beter Oss, VDG, SP, DDO, FVD 
Tegen: D66, CDA, VVD, PvdA, GroenLinks) 
 
Stemverklaring:  
VVD: wij zullen als VVD Oss tegen het amendement van de SP stemmen, omdat wij 
denken dat we hier ons heel veel werk mee op de hals gaan halen en dat het 
uiteindelijk zal leiden tot een onuitvoerbaar besluit en dat we daarmee ook gewoon 
zelf actief als gemeenteraad de wet overtreden. En daar zullen wij niet aan 
meewerken.  
 

33.b 
 

Motie Goede en tijdige informatie over samenwerkingsverbanden 
Besluit 
Aangenomen 
 
(Voor: Beter Oss, CDA, VDG, VVD, GroenLinks, SP, DDO, FVD 
Tegen: D66, PvdA)  
 

34 
 

Zienswijze nieuw convenant RNOB 
Besluit 
Unaniem aangenomen 
 

34.a 
 

Amendement Zienswijze RNOB - blijf scherp op financiën 
Besluit 
Unaniem aangenomen  
 

35 
 

Bestemmingsplan 'Spoorlaan / Zwaluwstraat Oss - 2024' 
Besluit 
Aangenomen 
 
(Voor: PvdA, DDO, SP, GroenLinks, VVD, VDG, CDA, Beter Oss, D66 
Tegen: FVD) 
 
Stemverklaring: 



SP: De SP betreurt het dat de motie behoud karakteristieke woningen in de 
Vogelwijk weinig steun krijgt, maar is blij met de toezegging van de wethouder dat 
hij met Brabant Wonen gaat praten over een deel van de karakteristieke woningen 
aan de Merelstraat, Reigerstraat, Lijsterlaan en Koekoeksstraat. Zo interpreteert de 
SP dat. De SP hoopt dat het lukt, zodat er uiteindelijk toch een mooi plan komt en 
zodat er snel gebouwd kan gaan worden aan de Spoorlaan en de Zwaluwstraat. 
Daarom zal de SP voor het plan stemmen. 
VDG: De VDG is blij te horen dat de wethouder heeft toegezegd de karakteristieke 
elementen die we mogelijk in de wijk terug vinden, in goed gesprek met Brabant 
Wonen, kunnen behouden. 
  

35.a 
 

Motie Behoud karakteristieke woningen in de Vogelwijk 
Besluit 
Verworpen 
 
(Voor: PvdA, DDO, SP, FVD 
Tegen: GroenLinks, VVD, VDG, CDA, Beter Oss, D66)  
 

35.b 
 

Amendement Houd Zwaluwstraat open 
Ingetrokken  
 

35.c Motie Spoorlaan / Zwaluwstraat Oss – 2024  
Besluit 
Aangenomen 
 
(Voor: PvdA, DDO, SP, FVD, VVD, VDG, CDA, Beter Oss, D66, Mevrouw Tan 
(GroenLinks) 
Tegen: De heer Kranendonk en Mevrouw Poessé (GroenLinks)) 
 
Stemverklaring:  
VDG: We danken de wethouder voor het meedenken in het opstellen van deze 
motie. We hebben ons de vragen van de VVD ook gesteld. Wij willen met deze 
stemverklaring benadrukken dat die uiteindelijke beslissing, met input van een 
eventuele beoordeling van de situatie, met input van bewoners, nog altijd door deze 
gemeenteraad wordt genomen, en niet zoals de heer Geerts suggereert, door de 
bewoners. 
 

36 
 

Voortgangslijst moties 
 

37 
 

Moties vreemd aan de orde van de dag 
 

37.01 
 

Aangekondigde Motie geef eigen inwoners meer kans 
Niet behandeld, gaat door voor behandeling bij kadernota 
 

37.02 
 

Aangekondigde Motie Minstens de mogelijkheid Engels op de website van 
gemeente Oss 
Niet behandeld, gaat door voor behandeling bij kadernota 
 

37.03 
 

Motie Denk in oplossingen in plaats van problemen 
Besluit 
Verworpen  
 
(Hoofdelijke stemming Voor: 6 Tegen: 30) 
 
Stemverklaring:  
VDG: Voor ons was de beantwoording door de portefeuillehouder helder en die bood 
genoeg perspectief om te zeggen dat wij de motie niet hoeven te steunen. 
 

37.04 Aangekondigde Motie Graag transparantie voor de vakantie 



 Niet ingediend 
 

38 
 

Voorstel tot het houden van een besloten vergadering 
 

39 
 

Sluiting 
 

 
 
 
 




